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كنت حافظ قرآن ونسيت ؟ | اسمع نصيحة رسول الله صلى الله
عليه وسلم

شريف علي

السلام عليكم. بسم الله والحمد لله والصلاة والسلام على رسول الله. في البخاري ومسلم عن ابن عمر رضي الله عنهما. ان النبي صلى
الله عليه وسلم قال انما فمثل صاحب القرآن كمثل صاحب الابل المعقلة - 00:00:00

ان عاهد عليها امسكها. وان اطلقها ذهبت النبي عليه الصلاة والسلام بيشبه حافظ القرآن الشخص اللي القرآن في صدره كمثل صاحب
الابل المعقلة. يعني واحد عنده ابل ورابطها بحبل ده لو صاحب الابل ده دايما مركز معها ورابط الحبل كويس ان عاهد عليها امسكها

مش هتفلت منه. وان اطلقها - 00:00:14
لو ساب الحبل فك الحبل مش مراقبها وان اطلقها ذهبت هتشرد فالنبي عليه الصلاة والسلام بيقول لنا لو انت عايز القرآن يفضل ثابت

في في صدرك ما يروحش منك تعاهد القرآن - 00:00:41
ما تبقاش عامل زي صاحب الابل اللي فك الحبل القرآن محتاج معاهدة زي ما النبي عليه الصلاة والسلام قال في البخاري ومسلم من

حديث ابي موسى الاشعري رضي الله عنه قال قال رسول الله صلى الله عليه وسلم تعاهدوا القرآن - 00:00:55
فوالذي نفس محمد بيده لهو اشد تفلتا من الابل في عقله يعني النبي عليه الصلاة والسلام بيحلف قال والذي نفس محمد بيده عن

القرآن لهو اشد تفلتا من الابل في عقولها. تعهدوا القرآن - 00:01:11
يعني ايه تعهدوا القرآن؟ يعني علشان احنا كتير مننا بيشتكي يقولوا والله انا كنت حافظ وانا صغير كنت حافز قرآن كتير كنت بدأت

احفز وبعدين اللي انا حفزته نسيته وكلنا عندنا الشكوى دي - 00:01:26
طب نعمل ايه علشان القرآن يبقى ثابت في الصدور ما يطرش؟ قال النبي صلى الله عليه وسلم تعاهدوا القرآن تعاهدوا القرآن. يعني

ايه تعاهدوا القرآن؟ ان انت تراجع القراءة بتاعتك تراجع الحفز بتاعك. تصلي به في قيام الليل. صل به في صلاة الضحى. آآ آآ تسمع -
00:01:40

قرآن كتير تقرأ التفسير تعمل به. فربنا سبحانه وتعالى يثبت الحفز جواك. ملازمة التقوى والتوبة من الزنوب والمعاصي وعدد من
الاصرار. عدم الاصرار على الذنوب سبب الحفز القرآن في صدر العبد. تعاهدوا القرآن احفظ القرآن احفظ نعمة ربنا عليك - 00:01:58
تعاهدوا القرآن فوالذي نفس محمد بيده لهو اشد تفلتا من الابل في عقلها والنبي عليه الصلاة والسلام قال حديس اه سيدنا عبدالله بن

مسعود البخاري قال النبي صلى الله عليه وسلم بئس ما لاحدكم ان يقول نسيت اية كيت وكيت - 00:02:15
انما هو نسي بئس ما لاحدكم ان يقول او ما لاحدكم يقول نسيت اية كيت وكيت والله ده انا كنت حافظ والله سورة كزا ونسيت

ويقولها كده عادي انما هو نسي. انت مش نسيت بمزاجك؟ ده كانت عقوبة بسبب ان انت فرطت في تعاهد القرآن وفي حفظ القرآن.
وما حاولتش تحافز على - 00:02:32

الحفظ بتاعك بعد لما انت حفظت؟ قال ما لاحدكم يقول نسيت اية تكي توكيت انما هو نسبي كانت عقوبة من ربنا سبحانه وتعالى
فعلينا يا شباب ان احنا الكلام ده والله لينا كلنا وانا اولكم يعني علينا ان احنا اللي كان حافز واللي كان مهتم بالحفز ان انت دايما

تراعي الحفز بتاعك تتعاهد الحفز بتاعك - 00:02:53
في الصلاة حاول ان انت تسمع كتير ارجع كلم الشيخ تاني ارجعي كلمي المعلمة اللي كنت بتحفزي على ايديها تاني. ثبت الحفز بتاعك
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ما فيش اعزم. والله ولا اشرف من ان انت تكون حافظ كلام ربنا سبحانه وتعالى النبي عليه الصلاة والسلام قال الذي ليس في جوفه
شيء من القرآن كالبيت الخرب. يعني الصدر - 00:03:13

اللي ما فيش فيك قرآن محفوظ ده عامل زي الخرابة. فاحنا عايزين قلوبنا وصدورنا تبقى منورة بنور القرآن. كلام ربنا سبحانه
وتعالى. تعهدوا القرآن يا شباب ربنا يا رب يجعلنا واياكم من اهل القرآن. جزاكم الله خيرا. والسلام عليكم ورحمة الله وبركاته -

00:03:35
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